
Fenucci: Roma nie skończyła z mercato
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Roma wpadła w wir zakupów tego lata i jest nadzieja na to, że to jeszcze

nie koniec. Całą sytuację skomentował prezes zarządu, Claudio Fenucci.

 

- W tej chwili nie ma nic na rzeczy, ale nikt nie powiedział, że już skończyliśmy.

Chcieliśmy wzmocnić skład. Oczekujemy ciężkiej walki o mistrzostwo. Jest wielu

pretendentów do tytułu, jednak jesteśmy dobrze przygotowani i zrobimy wszystko

by powtórzyć poprzedni sezon, z nadzieją na inne zakończenie.
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